

- HOME
- HUBUNGI KAMI

**MalaysiaAktif**  
B e b a s & D i y a k i n i

- BERITA TEMPATAN
- BERITA EKONOMI
- RENCANA & PENDAPAT
- BERITA DUNIA
- SAINS & TEKNOLOGI

## Peluang Pekerjaan Masih Terbuka Kepada Belia

November 9, 2016 Sabah, Tempatan No comments



Oleh Munnica Kiat (Sabah)

LAHAD DATU, 9 Nov (Malaysiaaktif) – Peluang pekerjaan di pelbagai sektor khususnya di daerah Lahad Datu masih terbuka luas kepada golongan belia yang ingin mencari pekerjaan.

Program Memperkasakan Modal Insan anjuran Kementerian Pembangunan Sumber dan Kemajuan Teknologi Maklumat, berjaya menghimpunkan 1000 belia yang mencari pekerjaan di kawasan terbabit di Dewan Lembaga Minyak Sawit Malaysia (MPOB) Lahad Datu pada Isnin.

Menurut peserta, S.R Victor Impal@John, 20, dari Ladang Monsulik, program ini amat baik terutama kepada belia di kawasan luar bandar untuk memajukan diri mencari sumber pendapatan.

“Selama ini memang amat sukar untuk mendapatkan pekerjaan bukan kerana tidak berusaha tetapi masih belum ada peluang untuk diterima bekerja, dengan adanya program ini memberi semangat bahawa pasti ada yang menerima saya bekerja”, katanya semasa ditemui ketika program berkenaan.



### BERITA NEGERI

Anjung Ilmu Baharu untuk SK Sentosa  
Oleh Mohd Baharruddin Mohamad / Foto Wira Ismail SIBU, 10 Nov (Malaysiaaktif)...

Hati Di Baling Punca Graduan Elektronik Bertani  
Laporan dan foto oleh Muhammad Rizal Redzuan BALING, 10 Nov (Malaysiaaktif)...

Aplikasi Melancarkan Proses Pendaftaran Mangsa Banjir  
Laporan dan foto oleh Nur Shafira Mat Hussin (Pasir Puteh) PASIR PUTEH, 10 Nov (Mala...

Pelajar Didedahkan Kemudahan Di Pusat Perkhidmatan Rakyat  
Oleh Hamizan Hamzah / Foto: Anuar Che Mat KANGAR, 10 November (Malaysiaaktif) -- ...

Pembukaan Kilang Enjin Baharu Bukti Keyakinan Pelabur  
Oleh : Daniel Jong SENDAYAN, 8 Nov – Dua buah kilang pembuatan enjin oleh p...

### PERJANJIAN PERNIAGAAN, PELABURAN RM144 BILION

Applica

### #BAJET2017 – PENDIDIKAN

Applica

### NAJIB RAZAK : PERUTUSAN MAAL HIJRAH 1438H / 2016M

Applica



Sementara itu, Masuri Kirino, 25, dari Sandakan turut berkata pelaksanaan program ini amat bertepatan.

“Ramai golongan belia di kawasan pedalaman yang tamat sekolah menengah tidak berminat meneruskan persekolahan atas sebab kewangan.

“Peluang pendedahan pekerjaan seperti ini tentunya membantu golongan terbabit mendapat kemahiran dan pengalaman melalui pekerjaan.

“Diharap program sebegini dapat dilakukan di daerah Sandakan agar pengangguran dalam golongan belia dapat dikurangkan”, ujarnya lagi.

Dalam pada itu, Penolong Setiausaha Kementerian Pembangunan Sumber dan Kemajuan Teknologi Maklumat, Awang Bakar Awang Hussien berkata pelaksanaan program tersebut merupakan objektif utama dalam membantu golongan belia mendapatkan pekerjaan.

“Kerajaan komited terus berusaha membantu belia mendapatkan pekerjaan bagi mengurangkan pergantungan negara terhadap pengambilan pekerja asing dalam sektor perladangan, pembinaan dan sebagainya terutama dikawasan Daerah Lahad Datu.



Terdahulu Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Tungku, Datuk Mohd Suhaili Said, berkata program ini banyak membantu menyelesaikan permasalahan mendapatkan peluang pekerjaan di kalangan belia.

“Diharap agar golongan belia mengambil peluang terhadap penganjuran program ini dan jangan terlalu memilih pekerjaan yang boleh merugikan masa depan, rebutlah peluang keemasan ini untuk menambah pengalaman dan pendapatan diri”, katanya semasa merasmikan program berkenaan.

Penganjuran program tersebut telah disertai sebanyak 12 syarikat swasta daripada pelbagai sektor dan lima daripadanya turut menyediakan latihan kemahiran sebelum memulakan pekerjaan.

Penyertaan program ini turut disertai oleh agensi perkhidmatan awam seperti Jabatan Bomba dan penyelamat Daerah Lahad Datu yang berjaya menarik minat seramai 630 golongan belia untuk mencipta kerjaya di agensi terbabit.

-SFAAS

Like 100%

G+ 0

Follow

## Leave a Reply

Your email address will not be published. Required fields are marked \*

Name \*

Email \*

TPM BERUCAP DI #UNGA2016, NEW YORK

Applica

PARALIMPIK: SITI NOOR IASAH PERBAHARUI REKOD PARA ASIA

Applica

PROJEK TAMAN TUGU

Applica

THE TWO GOLDS FOR MALAYSIA AT RIO PARALYMPICS

Applica

ARCHIVES

Archives

Malaysiaaktif